
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  
Datum 14 maart 2023 
Onderwerp Voedsel en nestplaatsen op het erf 
Portefeuillehouder College B&W 
 

Geachte voorzitter, 

Veel diersoorten zijn afhankelijk van erven en het aangrenzende boerenland. Daar vinden ze voedsel 

en nestplaatsen. Doordat boerenerven de afgelopen tientallen jaren steeds 'netter' zijn geworden en 

meer zijn verhard voor machines en gebouwen, of gewoon voor het gemak, zijn deze plekken nu 

minder geschikt voor dieren en vogels. Hierdoor gaan veel erfbewonende soorten al jaren achteruit. 

Het project ErvenPlus zorgt voor verbetering van het leefgebied van erfbewonende soorten, zoals 

zwaluw, mus, uil en vleermuis. 

Sinds 2016 brengt ErvenPlus verandering in de trend van nette, versteende erven. Er wordt met 

beplanting, nestkasten en zaadmengsels meer leven rondom het woonhuis gecreëerd, waar mens en 

dier een plekje hebben. Om in aanmerking te komen voor het project dien je aan een aantal eisen te 

voldoen. Je moet bijvoorbeeld woonachtig zijn in het buitengebied, bereid zijn om zelf zorg te dragen 

voor de ontvangen materialen (nestkasten, beplanting en overige) en deze minstens vijf jaar lang in 

stand te houden. 

Het project wordt mede mogelijk gemaakt door financiering van de Provincie Noord-Brabant en 

diverse gemeenten en loopt momenteel van 2022 t/m 2024. Ook onze gemeente Roosendaal neemt 

hieraan deel. De Roosendaalse Lijst heeft echter vernomen dat er geen mogelijkheden meer zijn om 

nog deel te nemen aan het project, ondanks dat het project t/m 2024 loopt. Er zijn inmiddels op deze 

basis een aantal aanvragen afgewezen. 

Meer info over ErvenPlus, zie HIER 

Wij hebben dan ook hierover de volgende vragen.  

1. Is het college bekend met het project ErvenPlus en de noodzaak om verbetering van het 

leefgebied van erfbewonende soorten zoals zwaluw, mus, uil en vleermuis te realiseren? 

2. Welke rol heeft onze gemeente binnen het project ErvenPlus? Graag een toelichting. 

3. Klopt het dat er geen mogelijkheden meer zijn om deel te nemen aan ErvenPlus in 

Roosendaal, ondanks dat de website aangeeft dat deze er nog wel is? Graag een toelichting. 

4. Indien er geen ruimte meer is, wat is hier voor nodig om weer wel mee te kunnen / mogen 

doen aan ErvenPlus? Graag een toelichting. 

5. Indien hier (financiële) middelen voor beschikbaar gesteld zouden moeten worden, is dan het 

college bereid om hier extra middelen dan wel budget voor vrij te maken? Graag een 

toelichting. 

6. Als er geen mogelijkheden meer zijn binnen dit project is het college dan bereid om toch deze 

inwoners te faciliteren? Graag een toelichting.   

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans en André Verstijlen 

https://www.brabantslandschap.nl/help-mee-op-eigen-erf-of-land/ervenplus/?fbclid=IwAR3loHxzNe9C4ypf5J4w9MbeIcCJIpxQ7tu3Rr1D6yIoKrUhn1Glzj4Tubw


 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

 

1. Is het college bekend met het project ErvenPlus en de noodzaak om verbetering van 

het leefgebied van erfbewonende soorten zoals zwaluw, mus, uil en vleermuis te 

realiseren? 

 

Ja, wij zijn bekend met het project ErvenPlus en nemen daar aan deel. 

 

2. Welke rol heeft onze gemeente binnen het project ErvenPlus? Graag een toelichting. 

 

Wij leveren een financiële bijdrage aan het Brabants Landschap om binnen onze gemeente 

invulling te geven aan het project ErvenPlus. 

 

3. Klopt het dat er geen mogelijkheden meer zijn om deel te nemen aan ErvenPlus in 

Roosendaal, ondanks dat de website aangeeft dat deze er nog wel is? Graag een 

toelichting. 

 

Er is binnen het project ruimte voor 36 erfscans waarvan er nu 34 zijn uitgevoerd en er nog 

twee uitgevoerd moeten worden. Daarmee is de volledige capaciteit binnen het project benut. 

Er staan nog zes erven op de wachtlijst. Op de website van ErvenPlus 

( https://www.brabantslandschap.nl/help-mee-op-eigen-erf-of-land/ervenplus) staat 

Roosendaal op rood waarmee wordt aangegeven dat er geen mogelijkheid is om nu nog aan 

te melden. 

 

4. Indien er geen ruimte meer is, wat is hier voor nodig om weer wel mee te kunnen / 

mogen doen aan ErvenPlus? Graag een toelichting. 

 

Binnen het huidige project is er geen ruimte meer. Brabants Landschap heeft bij de Provincie 

subsidie aangevraagd voor een vervolgproject (ErvenPlus 4.0). Indien er positief wordt 

beschikt gaan we deelnemen aan het project zodat er weer mogelijkheden ontstaan voor het 

afwikkelen van de aanvragen op de wachtlijst en ook nieuwe erven kunnen worden 

aangemeld. 

 

5. Indien hier (financiële) middelen voor beschikbaar gesteld zouden moeten worden, is 

dan het college bereid om hier extra middelen dan wel budget voor vrij te maken? 

Graag een toelichting. 

 

Zie antwoord 4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.brabantslandschap.nl/help-mee-op-eigen-erf-of-land/ervenplus


 

6. Als er geen mogelijkheden meer zijn binnen dit project is het college dan bereid om 

toch deze inwoners te faciliteren? Graag een toelichting.   

 

Zie antwoord 4. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,          De burgemeester, 

 

             

 


